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Abstract (en)
The intention of the bottle is for it to be gripped and held particularly securely. For this purpose, a gripping region of the bottle is adapted
ergonomically both to the right hand and to the left hand. The bottle has a heart-shaped recess (4). The part of the hand (12) between the thumb
(10) and the index finger (11) can lie in said recess or, when held in the diametrically opposite position, the fingertips can lie in said recess (4).
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Abstract (de)
Die Flasche soll besonders sicher ergriffen und gehalten werden können. Hiezu ist ein Griffbereich der Flasche ergonomisch sowohl der rechten
Hand als auch der linken Hand angepasst. Die Flasche hat eine herzförmige Einbuchtung (4). In dieser kann der Handzwickel (12) zwischen
Daumen (10) und Zeigefinger (11) liegen oder beim diametral gegenüberliegenden Halten, können die Fingerspitzen in dieser Einbuchtung (4)
liegen.
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